
Spoštovane občanke in občani.  
 
V imenu nove sestave članov Sveta in kot predsednik naše Krajevne skupnosti Žabja 
vas, vam zagotavljam/o, da bomo delovali izključno v dobrobit krajanov in upravičili 
vaše zaupanje, ki ste ga nam izkazali na nedavnih volitvah. 
 
Ob tej priložnosti podajam javno zahvalo za prizadevnost prejšnji ekipi, pod vodstvom 
mag. Andreja Kastelica. Postavili so nam visok kriterij prizadevnosti ter uspešnosti in 
potrudili se bomo, da ne bomo slabši. 
 
V tem mandatu nas čaka veliko zahtevnih nalog in izzivov. Našo skupnost bodo v 
prihodnje obdajale pomembne prometne povezave, ki že sedaj vnašajo med nas nemir 
in slabo voljo. V naši neposredni bližini se razvija močna industrija, ki obremenjuje 
naše okolje. Potrebno je prenoviti ulice in infrastrukturo ter poskrbeti za ureditev 
sodobne vpadnice proti centru Novega mesta iz smeri Šentjerneja. 
   
O poteku naših aktivnosti vas bomo sproti obveščali preko naše spletne strani in 
družabnih omrežij. V načrtu imamo tudi pripravo informativnega krajevnega glasila, ki 
bi ga gospodinjstva prejemala vsaj 1 krat letno.  
 
Vsi projekti so povezani s stroški in vseh žal ne bomo mogli uresničiti, zato se vam že 
vnaprej opravičujem/o. Toda kjer ni idej, ni napredka, zato bomo hvaležni za vse vaše 
ideje, predloge, opozorila ali dobronamerne kritike. Žal smo časovno omejeni glede 
sestajanja v najetem prostoru v ZNC Žabja vas. Lahko pa mi kadarkoli pišete na 
elektronski naslov in odgovoril vam bom v nekaj dneh in se po potrebi dogovoril za 
osebno srečanje z vami. 
 
Dostopnost do krajevne pisarne je omejena z delovnim časom ZNC, ki se je občutno 
skrajšal, zato uradnih ur ne bomo imeli. Naša velika želja je, da bi v tem mandatnem 
obdobju končno pridobili ustrezne prostore. Prostori bi bil namenjeni vsem krajanom 
za izvajanje različnih družabnih aktivnosti. Na primer, Krajevna organizacija Rdečega 
križa brezplačno gostuje kar v eni od privatnih hiš, člani Sveta pogosto nadaljujemo 
sestanek v bližnjem lokalu, starejši se sestajajo pri sosedih, mladini preostane na 
razpolago le ulica in zato moramo čim prej najti ustrezno rešitev.  
 
Člani Sveta delujemo timsko in vsakemu izmed nas lahko predstavite lokalno 
problematiko in predloge. Dodatno bomo poskrbeli za našo dostopnost vam krajanom, 
zato bomo v toplejših mesecih organizirali srečanja z vami na terenu, to je v vaših 
sredinah bivalnega okolja.  
 
Prepričan sem, da bomo skupaj veliko močnejši pri uresničevanju zadanih ciljev.  
  
 
 
                                                                                            S prijaznimi pozdravi. 

 
                                                                                Robert Sotler, predsednik  

e pošta: predsednikks@gmail.com 
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